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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o ograniczenie ilości reklam , materiałów , publikacji itp . zamieszczanych 

przez Gminę Kędzierzyn-Koź le w prasie , chyba , że będzie to bezpłatne. Wprowadzenie 

ograniczeń, zwłaszcza w okresie pandemii koronawirusa COVID-1 g, a także po jego 

ustan iu , wpłynie znacznie na wysokość kształtowania się budżetu naszego miasta , 

gdyż są to dodatkowe koszty. Chciałbym podkreślić , że w trudnym czasie pandemii , 

sprzedaż tytułów prasowych zapewne uległa znacznemu obniżeniu , a życie bardzo wielu 

ludzi przen iosło się do sieci internet, dlatego cały strumień reklam , materiałów i publikacji 

należy przekierować do sieci internet korzystając z zasobów własnych gminy, tj . strona . 

internetowa urzędu miasta, profil facebook, strony internetowe wszystkich jednostek 

gminnych itd . 

Biorąc pod uwagę fakt, zaciągania przez Gminę Kędzierzyn-Koźle kolejnych 

kredytów, na spłatę zadłużenia zaciągniętego w latach poprzednich , tym bardziej 

zasadne jest wprowadzenie wnioskowanych ograniczeń . 

Z poważaniem 

Dominik Szustakiewicz 


